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J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2013. december
4-én (szerda) 1700 órai kezdettel megtartott rendkívüli üléséről.

Az ülés helye: Községháza tanácskozóterme.

Jelen vannak: Franzné  Lakner  Éva  polgármester,  Barnáné  dr.  Jámbor
Dominika, Pálosi Jánosné, Szabó Erika képviselők (4 fő).

Állandó meghívottak részéről: Szöllősi Csaba jegyző
  

Előzetesen bejelentette távolmaradását: Tímár Judit alpolgármester, dr. Lovas
László képviselő (2 fő), Patocskai Tibor alpolgármester

Egyéb meghívott:   Cziczinger Zsolt

N a p i r e n d   e l ő t t :

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönti  a  Képviselő-testület  ülésén
megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel 7 fő képviselő
közül 4 képviselő van jelen.
Bejelenti  továbbá,  hogy  a  mai  ülés  jegyzőkönyvvezetője  Dudás  Tiborné
köztisztviselő.  Jegyzőkönyv  hitelesítőnek  javasolja  Szabó  Erika  képviselőt,
amely javaslattal a Képviselő-testület egyhangúlag egyetért.
Javaslatot tesz az ülés napirendjére. Javasolja, hogy a „Megújuló energia alapú
villamos energia, kapcsolt hő és villamos energia, valamint biometán termelés”
című pályázat eredményének ismertetését tárgyalja a Képviselő-testület.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  4  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

116/2013.(XII.4.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.
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A Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2013.  december  4-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./ „Megújuló energia alapú villamos energia, kapcsolt hő és villamos energia, 
     valamint biometán termelés” című pályázat eredményének ismertetése.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

2./ Egyebek.

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./ „Megújuló energia alapú villamos energia, kapcsolt hő és villamos 
     energia, valamint biometán termelés” című pályázat eredményének    
     ismertetése.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Szóbeli előterjesztés)

Franzné Lakner Éva polgármester: Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy a
benyújtott pályázat támogatást nyert. A pályázat támogatottsága eredetileg 85 %
volt,  az önerő pedig 15 %. Az önerő tekintetében változás történt,  15 %-ról
41,43 %-ra emelkedett, így az önerő is jelentően emelkedett, kerekített összeg
szerint 74 millió Ft-ról 204 millió Ft-ra. A Képviselő-testületnek dönteni kell
arról, hogy a megemelkedett önerő ellenére vállalja-e vagy sem a megvalósítást.
December 5-ig kell erről dönteni. Felvette a kapcsolatot Bányai Gábor úrral, és
kérte a tanácsát, aki azt mondta, hogy ez nagy lehetőség az önkormányzat előtt.
Bíztat a beruházás megvalósítására. Nem tudja még, hogy az EU önerő alapból
mennyi támogatást lehetne kapni. Elnök úr lehetőségei szerint minden segítséget
megad  az  önkormányzatnak.  Felkéri  Cziczinger  Zsoltot,  hogy  a  Képviselő-
testületet tájékoztassa. 

1705 órakor  Halbländer  József  képviselő  a  Képviselő-testület  ülésére
megérkezett, ezzel a jelenlévő képviselők létszáma 5 főre emelkedett.

Cziczinger Zsolt: Megemelkedett  a pályázat  önereje, mivel  jövedelemtermelő
beruházásnak nyilvánították. Kunbaja kb. 10 %-át fogyasztja el a megtermelt
energiának, ez kevés. Ha Bácsalmás pályázott volna, ott 15 % maradt volna az
önerő. Előny, hogy benne vagyunk abban a 8 településben, akiknek az anyaga
össze van állítva. Az önerő emelkedéssel a megtérülési idő is emelkedni fog. A
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beruházást a bank fogja finanszírozni. Az Önerő Alap erre az évre már kimerült,
de januárban tudni fogják, hogy mennyi várható. Mindenki úgy számol, hogy
mellé  teszik  a  pénzt.  A  kivitelező  cégek  is  támogatják  a  pályázatokat.  Az
önkormányzatnak max. 105 millió Ft-jába kerülne. A kifutási és megtérülési idő
nyúlik ki. Úgy tudja, hogy Mélykút is „ebben a cipőben jár”.

Franzné Lakner Éva polgármester: Mélykút maradt a 85 %-os támogatottságnál.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Ha  többet  termel  az  erőmű,  mint
amennyire  az  önkormányzatnak  és  intézményeinek  kell,  azt  a  DÉMÁSZ
megveszi.  A  vállalkozói  övezetben  nem  lehet  kedvezményt  biztosítani,  erre
megoldást kellene keresni.

Cziczinger  Zsolt: Sajnos  a  vállalkozóknak  nem  lehetett  becsatlakoztatni  a
pályázatba,  csak  az  önkormányzatokat.  A  DÉMÁSZ nem szívesen  vásárolja
vissza a megtermelt áramot, mert az jövedelem kiesést  okoz nekik. Januártól
lesz pályázat a vállalkozók részére is.
Év elején 32 Ft-tal számoltak az árameladásnál, jövőre ez 48 Ft lesz.
Ha a támogatási szerződést  aláírják, és úgy alakul az önkormányzat helyzete,
hogy nem tudja a beruházást megvalósítani, bármikor el lehet állni, hátrány nem
éri az önkormányzatot.
Februárban indulna a közbeszerzési eljárás. Két cég van Magyarországon, aki
megcsinálhatja. Évente 10 millió Ft-tal többet fog hozni. A falunak jó lenne, ha
évi 20-30 millió Ft befolyna az önkormányzatnak. Ha a beruházás elkészül, egy
embernek  adna  munkát.  A  működés  25  évre  meghatározott,  75-80  %-on
dolgozik. Egy ilyen erőmű pozitív lenne a községnek. Magyarországon 8 ilyen
erőmű lesz.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Végeztek-e  valamiféle  számítást?
Hitelből kell a beruházást finanszírozni. A bevételből tudják majd visszafizetni.
Az átmeneti időt hogyan tudják áthidalni?

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  Szigetvári  Takarék  Kecskeméti
Kirendeltség  vezetőjével  tárgyalt,  és  tájékozódott.  200  millió  Ft-os  hitel  évi
kamata 12 millió Ft, amely hitel felvállalása meggondolandó, nagy felelősség. 

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Plusz bevétel már az is, ha nem kell
fizetni  az  önkormányzatnak  energiát.  Meg  kell  nézni  a  bevétel  és  a  kiadás
alakulását. Nem szabad kihagyni ezt a lehetőséget.

Cziczinger Zsolt: Ebből az önkormányzat nem fog áramot látni. Év végén nézik
meg, hogy mennyi a megtermelt energia, és egy összegben fizetik ki.
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Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Jó lenne, ha 1-2 évre megoldódna a
törlesztés, türelmi időt kell kérni.

Cziczinger  Zsolt: A  beruházás  szempontjából  előny,  hogy  ez  a  térség
Magyarország legnaposabb része.

Halbländer József képviselő: Mennyi hitel szükséges a beruházáshoz?

Cziczinger Zsolt: 204 millió Ft az önerő, ezt kell hitelből megelőlegezni. Ha az
Önerő Alaptól nem kap az önkormányzat támogatást, és pénz még nem került
lehívásra, a szerződéstől el lehet állni.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Nagyon  jó  lenne,  ha  az  önerőre
támogatást  kapnánk,  akkor  ezt  a  lehetőséget  nem  lehet  egy  településnek
kihagyni. Ez a beruházás közel 300 millió Ft támogatást jelent.

Cziczinger Zsolt: Ha az önerőhöz nem kap támogatást az önkormányzat, a hitelt
12 évig kell fizetni a megtermelt energiából, de a 13. évtől már az önkormányzat
bevétele  lenne.  A támogatás  legnagyobb  összege  180  millió  Ft,  ami  április-
május hónapban hívható le.  Ha esetleg a pénzt már le is hívták, még akkor is
elállhatnak, nem lesz szankció.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Kéri  a  Képviselő-testületet,  hogy
szavazzanak. Felhatalmazza-e a testület, hogy a támogatási szerződés és egyéb
dokumentumok aláírására?

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

117/2013.(XII.4.) öh.  H a t á r o z a t
KEOP-2012-4.10.0/C „Megújuló energia alapú villamos energia, kapcsolt 
hő és villamos energia, valamint biometán termelés” című pályázati 
konstrukcióhoz kapcsolódó támogatási szerződésről. 

A Képviselő-testület felhatalmazza polgármestert, hogy a KEOP-2012-4.10.0/C
„Megújuló  energia  alapú  villamos  energia,  kapcsolt  hő  és  villamos  energia,
valamint  biometán  termelés”  című  pályázati  konstrukcióhoz  kapcsolódó
támogatási  szerződést  és  a  vonatkozó  dokumentumokat  aláírja,  a  szükséges
nyilatkozatokat megtegye.

Határidő: folyamatos
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
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M á s o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./ Egyebek.

Franzné Lakner Éva polgármester: A Képviselő-testület a 41/2013.(IV.29.) öh.
számú határozatában döntött a KEOP-2012-4.10.0/C „Megújuló energia alapú
villamos energia, kapcsolt hő és villamos energia, valamint biometán termelés”
pályázati  konstrukció  helyszínének  összevonásáról.  Sajnos  a  1027  hrsz-ú  út
kimaradt  a  terület  összevonásból.  Ezt  az  utat  át  kell  minősíteni  művelésre
alkalmas területté, és összevonni kell vonni valamennyi területet. Ehhez kéri a
Képviselő-testület  hozzájárulását.  Kéri,  hogy  aki  egyetért  az  ingatlan
átminősítésével, összevonásával, szavazzon.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

118/2013.(XII.4.) öh.  H a t á r o z a t
A KEOP-2012-4.10.0/C pályázati konstrukció 
helyszínének telekalakításáról

1) A  képviselő-testület   a  KEOP-2012-4.10.0/C „Megújuló energia alapú
villamos  energia,  kapcsolt  hő  és  villamos  energia,  valamint  biometán
termelés”  című  pályázati  konstrukció   megvalósítási  helyszínét  -  a
Kunbaja belterület 1015 hrsz., 1016 hrsz., 1017 hrsz.,  1018 hrsz., 1019
hrsz.,  1020 hrsz.,  1021 hrsz.,  1022 hrsz.,  1023 hrsz.,  1024 hrsz.,  1025
hrsz.,1027.hrsz, 1028 hrsz. önkormányzati tulajdonában lévő ingatlanokat
-  a  felépítésre  kerülő  naperőmű  gazdaságos  telepítése  érdekében,  az
előterjesztés  mellékletben  szereplő  telekalakítási  helyszínrajz  szerint
vonja össze.  

2)  Kunbaja Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a
polgármestert,  hogy  az  1)  pontban  foglalt  döntéshez  kapcsolódóan  a
földmérési  munkát  megrendelje,  a  telekalakítási  és  az  ingatlan-
nyilvántartási átvezetési eljárás iratait tulajdonosi minőségben aláírja. 

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester, jegyző
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Miután több napirendi pont nem volt, a polgármester a Képviselő-testület ülését
1730 órakor bezárta.

Kmf.

Franzné Lakner Éva   Szöllősi Csaba
     polgármester              jegyző

Jegyzőkönyv-hitelesítő:

Szabó Erika
képviselő
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